
DELO SVETA POTROŠNIKOV
NA KODELJEVEM

Štiričlanski svet potrošnikov
pri krajevni skupnost Kodeljevo
je bil ustanovljen že pred letom
dni. Problematika, skatero se je
ukvarjal, pa je bila zanj najbrž
preobsežna, kajti njegovo delo
ni moglo zaživeti tako, kot smo
pričakovali. Tudi pravega de-
lovnega programa ni imel. Zato
so na seji. v mesecu aprilu spre-
jeli nov delovni program in po-
večali število članov sveta s štiri
na osem.

Da bo delo sveta zares učin-
kovito, je treba najprej napra-
viti analizo stanja glede po-
nudbe raznovrstnega blaga na
območju krajevne skupnosti,
kajti ugotavljanje dejstev ,,na
pamet" stoji na majavih nogah.
Na podlagi ugotovljenega stanja
se bo svet skušal povezati ne-
posredno z vodstvi trgovskih
lpkalov, prav tako pa tudi z
upravami trgbvskih delovnih
organizacij, ki imajo trgovine na
našem območju in bo skušal s
sporazumnim dogovarjanjem
rešiti nekatere pereče proble-
me. Že takoj pa lahko ugoto-
vimo, da gre za neurejenost in
premajhno velikost trgovin, za
izbiro ponudenega blaga, kul-
turno postrežbo in ne nazadnje
tudi za higiensko raven same

postrežbe. Dejstvo je, da je na
nekaj majhnih trgovin z živili
nekaj manj kot 6000 prebival-
cev Kodeljevega. Zato so trgo-
vine prisiljene prodajati vse od
špecerijskega blaga, kruha, sadja
in zelenjave do pralnih in či-
stilnih sredstev — seveda vse to
na istem prodajnem pultu.

Potrošniški svet se bo skušal
povezati tudi z ustreznimi or-
gani krajevne skupnosti Moste.
Razlog je neurejenost moščan-
ske tržnice. Veliko število po-
trošnikov s Kodeljevega je
namreč vezano tudi na to trž-
nico, ugotavljamo pa, da je ra-
ven ponudbe na moščanski
tržnici na nizki kulturni stopnji,
da ni prave izbire in da proda-
jajo trgovine v glavnem isto-
vrstno blago (tri prodajalne pe-
rutnine in mesnih izdelkov in le
ena prodajalna zelenjave, pa še
ta ima več špecerijskega blaga
kot zelenjave). Tudi čistoča v
okolici tržnice, še posebej na
nabrežju Ljubljanice, je svoje
vrste problem, ki ga bo tieba re-
šiti v najkrajšem času.

Svet potrošnikov se bo skušal
povezati tudi z gostinskimi lo-
kali na območju Kodeljevega,

da bi se dogovoril o možnosti
prilagoditve vsakodnevnih obro-
kov za prehrano tistih občanov,
ki so vezani na ,,zunanjo" pre-
hrano. Vsekakor pa bo moraJ
svet narediti pregled stanjâ  ce-
lotne storitvene dejavnosti,
kajti ta je pri nas po grobi oceni
še na najbolj majavih nogah.

V programu svet ugotavlja,
da se bo treba povezati tudi z
delovno skupnostjo kina Tri-
glav. Treba bi se bilo dogovoriti
predvsem o izbiri filmskega pro-
grama, o urejenosti dvorane in
o redu med predstavami.

Svet se bo trudil, da bi k so-
delovanju privabil čimšiiši krog
delovnih ljudi in občanov ter
trgovskih in storitvenih delov-
nih organizacij. Zato že ob tej
priložnosti obvešča občane
Kodeljevega o samem obstoju
sveta in jih vabi, da se povežejo
z njim, da dajejo pripombe in
predloge za ustrezne rešitve, ker
bo le tako lahko svet na pri-
stojnih mestih uspešno zastopal
potrebe in želje potrošnikov.
Zato se bo potrošniški svet kra-
jevne skupnosti Kodeljevo
vključil tudi v delo občinske
konference potrošnikov.

MARKO ROTH


